
Zápisnica z     Rady školy  pri ZŠ Koperníkova 24, Hlohovec

Miesto a     čas: 12.9.2016  o 18.00 h,  zborovňa  ZŠ Koperníkova 24, Hlohovec 

Prítomní/neprítomní: 
Mgr. Oľga Malíková, predseda rady školy - prítomná
JUDr. Mária Vozárová, podpredseda rady školy – prítomná 
Ing. Andrej Müller - prítomný
Mgr. Patrícia Zámečníková - prítomná
Renáta Sersenová - prítomná
Ing. Ivan Suchánek - prítomný
Adriána Brezulová - prítomná
Ing. Milan Domaracký - neprítomný
Mgr. Zlatko Vladovič - neprítomný
Dušan Snežnický - neprítomný

 Peter Vaško - neprítomný
Hosť: RNDr. Dáša Černá – poverená riaditeľka ZŠ

Prezenčná listina prítomných tvorí prílohu tejto zápisnice.

Program zasadnutia:

   1 . Otvorenie
   2. Výsledok výberového konania a príprava nového výberového konania

               3.  Správa o výchovno-vzdelávacích výsledkoch žiakov v školskom roku    
                        2015/2016
               4.  Informácie o pedagogicko-organizačnom a materiálnom zabezpečení   
                         výchovno-vzdelávacieho procesu v šk. roku 2016/2017                                     
               5.  Oboznámenie členov Rady školy s personálnym obsadením školy a stavom 
                         žiakov   v  školskom roku 2016/2017
               6.  Prerokovanie a schválenie školského vzdelávacieho programu na rok 2016/17
               7.  Aktuálne problémy školy
               8.  Diskusia
               9.  Záver

Priebeh zasadnutia: 

K bodu 1:
Predsedníčka rady školy privítala prítomných. Oboznámila ich s dnešným programom,

ktorý dostali taktiež v pozvánke.

K bodu 2:
Predsedníčka  RŠ  oboznámila  členov  RŠ   s  dôvodmi,  pre  ktoré  primátor  mesta

nevymenoval  Mgr.  Máriu  Loskotovú  za  riaditeľku  školy  na  základe  uskutočneného
výberového konania. Z uvedeného dôvodu bude ďalšie výberové konanie. 

Rada  školy  sa  dohodla,  že  výberové  konanie  sa  uskutoční   pravdepodobne  dňa
10.10.2016,  s tým,  že  RŠ  sa  stretne  o 17.30  h  a výberové  konanie   sa  začne  o 18.00  h.



Kandidátom sa  určí  15 minút  na prezentovanie koncepcie.  Následne budú odpovedať na
pripravené otázky.

K bodu 3:
Bola  predložená  na  nahliadnutie  Správa  o  výchovno-vzdelávacích  výsledkoch  žiakov  v
školskom roku  2015/2016, pričom členovia RŠ boli stručne oboznámení s jej obsahom. ........ 
Správa bude zverejnená na webovom sídle školy.

K bodu  4 a 5:
Poverená riaditeľka uviedla k týmto bodom nasledovné informácie:
V súčasnosti  pracuje  škola  v „provizórnom režime“,  ktorý  bude  trvať  do  riadneho

vymenovania  riaditeľa  po  uskutočnení  výberového  konania.  Škola  však  riadne  funguje,
agendy máme viac,  ale  zatiaľ  to  zvládame.  Od októbra  sa  začína  s krúžkovou činnosťou
(ponuka krúžkov predložená RŠ, viac info aj na webe). Odborné učebne, ktoré sú v škole, nie
sú  ideálne.  Na  fyziku  bola  učebňa  v minulom roku  obnovená,  ostatné  učebne   a učebňa
informatiky  nie  sú  podľa  našich  predstáv.  Preto   sa  chceme  obrátiť  aj  na  Radu  rodičov
s požiadavkou na pomoc pri obstaraní techniky do učebne informatiky. V ostatných učebniach
sú  iba  nevyhnutné  pomôcky  a vybavenie  je  zastarané,  hoci  sa  aspoň  niečo  snažíme
obnovovať. 

ŠKD bude mať v tomto školskom roku štyri triedy – jedna (tzv. zberná) je pri jedálni
a ostatné tri pri bufete. ŠJ funguje bez problémov.

 Novinkou  sú  dve  triedy  alokovanej  MŠ  na  Kalinčiakovej,  ktoré  sú  v našich
priestoroch, ktorým zabezpečujeme aj stravovanie.

Prechádza sa na systém elektronickej triednej knihy. Pre II. stupeň bude zavedená aj
elektronická žiacka knižka. Tie deti, ktoré nemajú prístup k internetu, dostanú klasickú žiacku
knižku.

Otvárajú  sa  tri  triedy  prípravného  ročníka,  pričom  v jednej  triede  máme  9  detí,
v ostatných triedach je po  8 detí. Je možné, že sa počty detí navýšia. Čo sa týka žiakov - v
prvom stupni sú po dve triedy v ročníku, na druhom stupni máme spolu 8 tried. Z dôvodu
nízkeho počtu tried sme museli  rozhodnúť o prepustení jedného učiteľa.  Spolu máme 339
žiakov, čo je o štyroch menej ako v minulom roku, pričom veľa žiakov (až 7) nám prijali na
gymnázium, t.j.  tí  najšikovnejší  nám odišli,  čo má vplyv aj  na celkové študijné výsledky
v triedach.

P. Müller sa spýtal na možnosti rekonštrukcie vonkajšieho areálu školy – dráhy a pod.
P. riaditeľka  uviedla,  že  v súčasnosti  je  priorita  dokončiť  interiér  školy  (najmä  strecha  a
podlaha) a následne uvažujeme urobiť aj vonkajšie priestory, čo bude finančne náročnejšie.
Avšak škola nie je oplotená, takže v tomto smere je tu veľké riziko vandalizmu a poškodenia
toho, čo sa vybuduje. 

K tomuto bodu programu následne prebehla krátka diskusia.

K bodu 6:
Predsedníčka  RŠ uviedla,  že  v tomto školskom roku máme inovované vzdelávacie

programy.  V prvom  ročníku  sa  pridávajú  dve  hodiny  angličtiny,  v druhom ročníku  jedna
hodina  slovenčiny  týždenne.  V piatom  ročníku  pridávame  angličtinu,  tvorivé  písanie,
matematika  –  po  jednej  hodine  v  týždni.  V šiestom  ročníku  sa  pridáva  matematika,
slovenčina, angličtina, informatika, dejepis – všetky po jednej hodine v týždni. 



Rada školy  pristúpila  k hlasovaniu  o predloženom návrhu školského vzdelávacieho
programu na rok 2016/17.

Za hlasovali všetci prítomní:  Mgr. Oľga Malíková,   JUDr.  Mária  Vozárová,  Mgr.
Patrícia Zámečníková, Renáta Sersenová, Ing. Ivan Suchánek, Adriána Brezulová, Ing. Andrej
Müller.
Nikto nebol proti, nikto sa nezdržal hlasovania.
Predložený návrh bol schválený. 

   
K bodu 7 a 8:
 Predsedníčka RŠ uviedla, že v súčasnej dobe sa momentálne žiadne vážne problémy
neriešia. Dlhodobejšie je však problematické parkovanie pri škole a skutočnosť, že areál školy
nie je oplotený – čo využívajú obyvatelia na venčenie svojich psov v areáli školy v dôsledku
čoho sú stále znečistené trávnaté plochy psími exkrementmi a tiež vandali. 

P. Müller upozornil na problematiku svietenia lámp v areáli školy.

K bodu 9:
Predsedníčka rady poďakovala všetkým za účasť.

Prijaté uznesenie:

Rada školy pri ZŠ Koperníkova 24, Hlohovec na svojom zasadnutí dňa 9.12.2016 
schvaľuje 
Školský vzdelávací program na rok 2016/17 v predloženom znení.

Zapísala: JUDr. Mária Vozárová
V Hlohovci, dňa 12.9.2016

    .............................
Mgr. Oľga Malíková

            Predseda rady školy


